

Connection and wiring warning

Please observe the correct power supply voltage level (from 11.7Vdc up to 15Vdc nominal range) and in particular the exact wires polarity !

Red wire shall be connected at the +12Vdc line and Black wire to the common negative line.



User TV set and/or STB and CASAT Antenna Control Unit **shall be physically connected together at the same power line and, more important, shall share the same negative (Ground) connection** in order to avoid any current loop on ground.

Not observance or omission of the previous rules and recommendations, can induce unrecoverable faults to the antenna hardware, and will invalidate any warranty.

Anschluss und Verdrahtung Warnung

Bitte achten Sie auf eine ausreichende Spannungsversorgung (von 11.7Vdc bis 15Vdc Nennbereichs) sowie die korrekte Polarität der Anschlussleitungen. Die rote Leitung wird an +12 V und die schwarze Leitung an die gemeinsame Masse angeschlossen



Um Störungen durch Masseschleifen zu vermeiden, sollte das CASAT Antennen-Steuergerät **physikalisch auf der gleichen Spannungsversorgung wie das Empfangsgerät (TV-Gerät, Sat-Receiver, ect) angeschlossen sein. Hierbei ist im Besonderen auf eine gleiche Masseversorgung zu achten.**

Nichtbeachtung oder Unterlassung der oben genannten Hinweise und Empfehlungen kann zu unwiderruflichen Fehler sowie zum Erlöschen der Garantie führen.